
Sprostowanie do protokołu nr XII/2011 z sesji Rady Gminy Wierzchowo z 

dnia 29.09.2011r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo informuje o uwzględnieniu zgłoszonej przez 

radnego Adama Samulewskiego poprawki do treści wypowiedzi  zawartej w protokole Nr 

XII/2011 z sesji Rady Gminy Wierzchowo z dnia 29.09.2011r.: 

„Ad. 14 

Radny Adam Samulewski powiedział, że należy ocenić pracę obu dyrektorów, ale przyznał, 

że bałby się przekazać zarządzanie boiskiem Orlik Dyrektorowi Szkoły Podstawowej.” 


